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Se han recogido [irmas en contra de la reforma
del ala derecha de la institucion

tre la convocatoria y la asam

blea. Pero no es una cuestion
intrascendente. En este tiempo
los socios entices a esta deci
sion de la actual junta directiva
de aplazar la recuperacion del
Teatro. el meollo de la opera
cion, han estado trabajando,
redactando un manifiesto y re

cogiendo firmas ... En esta mis
rna pagina 10 podran leer. Estos
socios se oponen frontalmente
al proyecto de Emili Cot. Lo
hacen con los argumentos se

fialados y no estan solos: la
carta esta avalada por la firma
de mas de ochenta socios.

La cita es el domingo a las
11,30 de la manana. La convo

catoria de la junta es para rati

ficar las decisiones de la asam

blea cuestionada (si el proble
ma era formal 10 suyo serfa
volver a convocar la asamblea
con el mismo orden del dia. No

para ratificar una asamblea re

conocida como no legal). Emili
Cot va a tener que tocar corne

ta para conseguir que los parti
darios del 'si' sean superiores a

los del 'no'. LLo conseguira?
El domingo saldremos de du

das. y en la proxima semana se

10 contaremos.

Domingo incierto en el Casino
Xavier Solanas

ROBERTO GIMENEZ

E
1 pasado mes de febrero
infor m ab am o s de la
asamblea general del Ca
sino en que se habfa acor-

dado prorrogar hasta el
2024 la concesion del Bingo a

la empresa que 10 explota a

cambio de que esta financiara
las obras de reforma del ala de
recha del Casino valoradas en

600.000 euros. Aunque la ope
radon parecia cerrada mas sa

be el diablo por viejo que por
diablo y la titulamos LA la
cuarta ira la yencida? En refe
rencia a los antecedentes del
Casino: [hasta tres proyectos
de reforma se han presentado
en los iiltimos cuatro afios. y
los tres parecfan definitivos!
Nuestra incredulidad estaba
fundamentada y es que un so

cio ha impugnado la junta por
un pequefio problema formal

Emili Col, presidenle de la enlidad, va a Iener un domingo complicado en la Asamblea.

Cot. No se habian respetado
los plazos legales establecidos
en los estatutos del Casino en-

que presumiblemente se va a

convertir en todo un problema
para la actual junta de Emili

Crida per a la prudeneie al Casino
Assabentats de que la Junta Directi
va del Casino vol promoure unes

obres de reforma en el seu edifici

que comporten l'ampliacio del con

tracte dexploracio del Bingo fins

l'any 2024, amb el conseguent ajor
nament de I'anhelada recuperacio
de l'historic i emblematic Teatre, al
hora que tampoc contempla la revi
sio global dun edifici que pel de
curs dels seus 125 anys de vida me

reix una actualitzacio. ens veiem en

la necessitat de cridar I'atencio dels
altres socis. ciutadans. institucions i
amics en general del Casino de
Granollers per veure si. entre tots i
fruit de la reflexio conjunta. acon

seguim aturar el que nosaltres en

tenem una decisio precipitada i que
hipoteca en exces el futur de lenti
tat. Per tot plegat exposem les se

guents reflexions:

gestiona el Bingo, tota vegada
que compartim la coriveniencia
de que segueixi relacionada amb
la nostra entitat.

3- Entenem que donat que les

consequencies de la proposta de
la Junta contrau obligacions molt

importants per l'entitat, m e s

enlla deIs 3 anys que li resten de
mandat a l'actual Directiva, la

p r o p o s ici o hauria de comptar
amb els estudis economics, arqui
tectonics i urbanistics adients que
tal vegada exploressin i descartes
sin, si fos el cas, altres alternati
ves.

4- Valorem imprescindible,
pero. que la solucio final resolgui
la recuperacio de la sala teatre i

contempli una revisio global de
tot I'edifici. adequant-lo ales ne-

1- Si fern aquesta crida ara i no la varern fer en l'Assem
blea celebrada el passat 12 de febrer, es perque aquella reu

nio va estar convocada amb molt poc temps (tan poe que
fins i tot s'ha de repetir per la impugnacio que nha fet un

soci) i no es coneixia I'abast de lacord que volia proposar la
Junta.

cessitats actuals.
I finalment, demanem:
Que el president, Sr. Cot, retiri la seva proposta inicial i es

constitueixi una cornissio de treball formada per membres
de l'actual Junta, amb altres socis que la propera Assemblea
nomeni i l'assessorarnent de tecnics competents en els am
bits economics, arquitectonics i urbanistics. per tal que con

juntament analitzin totes les alternatives possibles i elabo
rin una proposta final.

2- La nostra oposicio es· circumscriu a l'esmentat projecte,
reconeixent daltra banda la bona tasca que en molts altres
aspectes ha dut a terme al llarg dels anys el president, Sr.
Emili Cot. Tanmateix volem deixar dar que en el nostre

proposit no hi ha cap motiu de critica envers l'ernpresa que

NR: Aquesta carta ha estat signada per 80 sods de
l'entitat.
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